Thirteenth Graduate Seminar on China

第十三届国际研究生"当代中国"研讨班

January 4-8, 2017

The Chinese University of Hong Kong

敬启者,

为促进当代中国研究及中外年青学者结识、交流,提升中国研究博士学生的能力,拓展 其视野,香港中文大学中国研究服务中心及亚太汉学中心,于每年1月举办国际研究生 "当代中国"研讨班,让当代中国学者发表论文及研讨,并为与会者于会期前后到中心 查阅文献提供协助。

第十三届国际研究生"当代中国"研讨班订于 **2017 年 1 月 4 至 8 日**举办。即日起至 **2016 年 8 月 19 日**,接受报名申请。详情请见研讨班网站: http://gsoc.usc.cuhk.edu.hk/或见附件。

Dear all,

To encourage academic exchange among young scholars and broaden their horizons, the Universities Service Centre for China Studies of The Chinese University of Hong Kong and CUHK-Chiang Ching Kuo Foundation Asia-Pacific Centre for Chinese Studies co-organize the Graduate Seminar on China (GSOC) every year. Participants are welcome to stay at the Centre before and /or after the Seminar to conduct research.

The Thirteenth GSOC will take place from **January 4 to 8, 2017** at The Chinese University of Hong Kong. Applicants need to submit all necessary materials **by August 19, 2016**. Please find more details at http://gsoc.usc.cuhk.edu.hk/ or see attachments.

中国研究服务中心 Universities Service Centre for China Studies 8/F Tin Ka Ping Building

The Chinese University of Hong Kong Shatin, N.T., HONG KONG

Tel.: (852) 3943-8763/8765 Fax: (852) 2603-5030